
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 18.06.2015 

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:

1. "Fylkesutvalet er positiv til at folkeferjeselskapet Osterøy Ferjeselskap har bidrege til mindre

biltrafikk på E16.

2. Administrasjonen får fullmakt til å forhandle fram ein avtale om støtte til selskapet med sikte 

på at sambandet vert økonomisk berekraftig også etter at bompengane på brua vert avvikla."

Røysting

Innstillinga vart vedteken med 13 røyster mot 2 røyster (SV, KrF) for Oen sitt forslag.

Vedtak

Fylkesutvalet stadfestar vedtaket av 28.08.2012 i sak 195/12.


